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Referat skolebestyrelsesmøde 
Indkaldt Forældrerepræsentanter: Stine Duwander Serup, Marie Langskov, Hanne Kjær Jørgensen, Katrine 

Arildskov Sørensen, Nick Raymond Petersen, Mira Ann Mary Rønje, Nina Kragh. (+ Julie) 
Rep. Fra foreninger og erhvervsliv: 
Medarbejderrepræsentanter: Tom Vinge, Line Lauridsen 
Elevrådsrepræsentanter: Rosalina, Josefine 
Ledelse: Kasper Kerndrup, Hanne Bach Christiansen, Maria Hovard 

Afbud Marie Langskov, Hanne Kjær Jørgensen,  Nina Kragh og Julie. 

Dato: 3.4.2025 Tidspunkt 17.30 –20.30 

Mødeleder Bestyrelsesforperson Referent Hanne 

Kommende møder: 12.5, 17.6 

 

Emne 
 

Hvad skal vi udrette? Ansvar og proces Referat og beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

Afstemme at dagsordenen er den rette. 
 

Alle  Ingen kommentarer.  

2. Godkendelse af referat 
 

Godkende referatet ved underskrift 
 

Alle  Godkendt.  

3. Korte meddelelser 
(30 min) 
 
17.35-18.05 

Orientering om, hvad der sker i og 
omkring skolen fra:  

 Elevrådet (nyt fra elevrådsmødet) 

 Medarbejderrepræsentanter  

 Klimaskolen  

 Forperson og øvrige medlemmer  
 
Kort nyt fra ledelsen:  

 Kort nyt om hvad der rør sig på 
skolen og opfølgning på nogle faste 
punkter fx: 
Budget, regnskab, elever ind/ud,  
fravær elever/medarbejdere o.l. 

 

 
Korte relevante indlæg 
 

Elevrådet: 
Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst.  
Oplysninger: 
9.klasses sidste skoledag bliver holdt på skolen 
om formiddagen og for alle skoler fælles på 
Musicon om eftermiddagen.  
Alle elever hentes i busser kl. 11:30 – der gives 
armbånd på inde i bussen, der serveres mad mm 
og der vil være underholdning – SSP lærer og en 
anden lærere med. Slutter 16:30. 
Medarbejderrepræsentant: 
Der er valgt ny TR. Johannes Bang er valgt. Line 
Kjær Lauridsen er nu suppleant. 
  



 

 2 

Klimaskolen: 
Vi har haft besøg af lærerstuderende fra Absalon.  
Oplæg fra Thomas og rundvisning af elever.  
Jordens dag efter påske. 
13. juli klimaløb. 
Der bliver sat fokus på klima i en af 
forberedelsesdagene i juli eller august. Det skal 
indarbejdes i årshjulet for det kommende år. 
 
Forperson og øvrige medlemmer: 
4. klasse har haft lidt udfordringer med at følge 
mobilreglerne. Det er nu på plads.  
 
Kort nyt fra Ledelsen:  
Budget: sættes på til næste møde. Fagfornyelse 
og kvalitetsprogram medfører, at der er nogle 
tiltag der skal gøres anderledes, som formodes 
kan fremlægges til næste møde.  
Elever:  Vi har nu 248 -  så der er ikke sket noget. 
Fravær: Det har været en hård forårsperiode, 
men fraværet er faldende nu.  
9. klasse sammenlægningen er forløbet godt. Der 
er nu 26 elever indskrevet. 
NY ansatte: 
Thomas Arndt tilknyttet læringsrummet. 
Janus Baggersgaard lærer.  
Tag: Udskiftning af tag er i udbud. Taget udskiftes 
i sommerferien.  
Forbedring af udeområder: De to indhegnede 
områder på nordsiden udbedres.  
Featureugen med fællesskabstema: 
Det gik godt. Fællesskabs temaet lever videre –
også efter featureugen.  
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Ny stilling opslået Børnehaveklasseleder. For at 
styrke udviklingen af Spiren og øge samarbejdet 
mellem boblerne, 0. og 1. klasse. 
Vi forventer også nye ansættelser til sommer.  
Fagfordelingsprocessen er i gang.  
Trivselsforløb er igangsat på 7.årgang i 
samarbejde med Børns vilkår.  
Kantinelederen har sagt op. Kantinen lukker pr. 
31. april.  
Vi overvejer, hvordan vi griber det an. 

Spisning (25 min) 
18.05-18.30 
 

   

4. Folder til klasserådene  
(25 min) 
18.30-18.55 
 

Præsentation af færdig folder til 
klasserådene 

a) Præsentation af folder og 
proces 

b) Brug af folder  
c) Godkendelse af folder 
 

Folderen er nu færdiggjort. Den blev modtaget 
med begejstring. Folderen er et godt redskab for 
skolen og skal nu deles ud i klasserne.  
Meget overskuelig og ikke teksttung.  
Folderen sendes ud til alle sammen med referatet 
og lægges på hjemmesiden . 

5. Opfølgning på princip 
(25 min) 
 
18.55-19.20 
 

Opfølgning på Princip for brug af digitale 
enheder  
 

a) Hvordan kommer til 
princippet til udtryk i 
praksis? Hvad har det givet 
anledning til? 

b) Spørgsmål 
c) Drøftelse af evt. tilretning 

 
a. Princippet har støttet op omkring vores 

arbejde med at blive mobilfri skole.  
Der arbejdes løbende med digital dannelse i 
samarbejde med Impulsen, hvilket stadig er 
et fokus punkt.   
Martin fra impulsen kan også bookes af 
forældregrupper.  
b. Hvordan arbejdes der med de børn der 

har svært ved at finde en plads i det 
fysiske fællesskab, der har en form for 
fællesskab på nettet? 
Der har været arbejdet med frikvarters 
aktiviteter, som erstatning og indførelse i 
et andet fællesskab. 
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Arbejdet med at være meget disciplineret 
i de små klasser er vigtig. Børnene lærer 
reglerne fra små af.  
Princippet er godkendt.  
 

Gåtur på skolen  
(15 min) 
 

Vi ser på diverse renoveringsprojekter    

6. Årsberetning + møde 
med forældre 
(45 min) 
 
19.35-20.20 

Starte på SBs årsberetning og 
drøfte/planlægge et muligt møde med 
forældrene/forældrerådene i maj 

a) Input til SBs årsberetning – 
hvad bliver vigtigt at 
fremhæve? 

b) Planlægning af møde med 
forældrene 

c) Invitation 

a. Bestyrelsen skal lave en årsberetning og 
alle forældre skal i princippet inviteres 
ind. Måske skal det knyttes noget specielt 
til klasserådsforældrene.  

b. Stine gennemgår forskellige emner, der 
kunne være relevante at fremlægge på et 
møde: 
Årsberetning 
Folder  
Omstillingen i Roskilde kommune 
Værdiarbejdet.  

 
Stine laver bud på årsberetning der 
sendes ud evt. med invitation til 
deltagelse i starten af et 
bestyrelsesmøde.(maj eller juni?) 
Ledelsen overvejer hvilken dato der 
kunne være relevant og sender besked 
ud. 
 
Mira faciliteter mødet.  

 
Der er ikke valg i år. 

7. Kommunikation fra 
mødet  
(10 min) 

Beslutte hvad der skal kommunikeres fra 
mødet. 
 

Alle bidrager med vigtige 
pointer fra mødet til 
kommunikationen. 
 

Folderen til klasserådende er færdig og godkendt.  
Bestyrelsen har fulgt op på ”Princip for brug af 
digitale enheder på Lindebjergskolen”.  
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Marie formulerer bestyrelsens 
kommunikation. 

Forbedring af udeområder: De to indhegnede 
boldbaner på nordsiden udbedres til stor glæde 
for eleverne. 
I featureugen har der været fokus på fællesskab. 
Eleverne haft medbestemmelse og har lagt stor 
energi i renovering af blåt storrum og 
udeområdet.  

Kommende møder  
 
 
 

Maj: 
- Årsberetning og møde med 

forældrene 
- Skolens værdier  

 
 

 

 


